
 

با نزدیک شــدن به پایان فصل لیگ هاى 
اروپایى و آسیایى، تکلیف آینده لژیونرهاى 
ایرانى در تیم هاى خارجى نیز تا حدودى 
مشخص شــد. در واقع بعد از رقابت هاى 
جــام جهانــى 2018 روســیه و جــام 
ملت هاى 2019 امــارات، وضعیت براى 
لژیونرهاى ایرانــى آن طورکه باید، پیش 
نرفت. هرچند سردارآزمون در حال حاضر 
براى یکى از بهترین تیم هاى روسیه بازى 
مى کند و درخشــش خوبى هم داشته یا 
علیرضاجهانبخــش تبدیل به گران ترین 
خرید برایتون شــده، اما باز هم شــرایط 
این طور نیست که همه لژیونرها در بهترین 
وضعیت به کار خود ادامه دهند. به همین 
دلیل درخصوص هرکدام از بازیکنان ایرانى 
شــاغل در اروپا و یا کشــورهاى آسیایى 
صحبت هایى مبنى بر تعویض تیم هایشان 

مطرح مى شود.
ســعید عزت اللهى که به صورت قرضى 
از روســتوف راهى ردینگ انگلیس شد، 
در همان ابتداى حضورش با مصدومیت 
مواجه شــد و همین امر، موجب شــده 
مسئولان باشگاه انگلیسى تمایل چندانى 

به تمدید قرارداد قرضى ســعید نداشته 
باشند. از همین روز باشگاه روستوف، انگار 
با پیشنهادى از سوى باشگاه اسپورتینگ 
لیســبون پرتغال روبه رو شده و فعلاً تنها 
مقصد احتمالى که ســر راه سعید دیده 
مى شــود، همین پرتغال و اسپورتینگ 
است. این روزها فوتبال ایران به جز سعید 
یک نماینده دیگر هم در چمپیونشــیپ 
انگلیس دارد. کریم انصارى فرد که نسبت 
به عزت اللهى بیشتر براى ناتینگهام بازى 
کرده و به نظر نمى رسد مسئولان باشگاه 
انگلیسى به این زودى قید کریم را بزنند 
و اگر اتفاق خاصى رخ ندهد، مهاجم تیم 
ملى باز هم به کار خودش در انگلیس ادامه 

خواهد داد.
اگر بخواهیم ســراغ بهتریــن لژیونر این 
روزهاى فوتبال کشورمان برویم، بار دیگر 
باید به پیشنهادهاى عجیب و غریبى که 
خیلى ها اعتقاد دارند به او رســیده است، 
دل خوش کنیــم. در واقعیــت اما بهتر 
اســت عملکرد بى نظیر ســردار در لیگ 
روســیه با لباس «زنیت» را مدنظر قرار 
دهیم. ســردار از زمان حضور در زنیت، 

تأثیر زیادى در صدرنشینى و قهرمانى این 
تیم در لیگ روسیه داشته است. هرچند 
هنوز نام تیم هایى مثل گالاتاسراى در بین 
مشترى هاى سردار دیده مى شود؛ اما به 
نظر نمى رسد مسئولان زنیت او را راحت 
از دســت بدهند و احتمالاً فصل بعد هم 
آزمون لباس زنیــت را به تن کند. همین 
وضعیت براى جهانبخش هم وجود دارد. 
البته که علیرضا در «برایتون» دور از انتظار 
ظاهر شد؛ اما با توجه به تبدیل شدن او به 
گران ترین خرید تاریخ باشــگاه انگلیسى 
بعید اســت به این زودى هــا برایتونى ها 
علیرضا را آزاد کنند و در اختیار تیم هاى 
دیگر قرار دهند. درخصوص مهدى طارمى 
تازه ترین خبر منتشــر شد. اینکه طارمى 
به نظر به انتهاى راه با «الغرافه» رسیده و 
سرانجام از این تیم جدا خواهد شد. یکى 
از رسانه هاى صربستانى از این نوشته که 
مهدى مورد توجه مسئولان باشگاه ستاره 
سرخ بلگراد قرار گرفته و اگر انتقال او به این 
تیم صرب انجام شود، اتفاق بسیار مثبتى 
خواهد بود. در بین دیگر بازیکنان حاضر 
در قطر، رامین رضاییان و امید ابراهیمى 

قراردادهایشان با باشگاه هاى الشحانیه و 
الاهلى به پایان رسیده، اما اگر باشگاه ها نیز 
مثل این دو بازیکن تمایل به ادامه همکارى 
داشته باشند، هر دو بازیکن ملى پوش را 
فصل بعدى هم در لیگ ســتارگان قطر 
خواهیم دید. درست مثل مرتضى پورعلى، 
گنجى از مدت قراردادش با العربى مانده و 
فعلاً میهمان قطرى هاست. در کنار آزمون، 
میلادمحمدى هم در روسیه بازى مى کند 
و همیشه اخبار زیادى درخصوص انتقالش 
به یکى از تیم هاى بزرگ شنیده مى شود. 
حتى در مقطعى از زمان مى گفتند میلان 
به «سلتیک» لینک شده و راهى فوتبال 

اســکاتلند خواهد شــد. با این وجود اما 
درخشش او در ترکیب احمد گروژنى هم 
بعید است باعث شود مسئولان باشگاه با 

راحتى او را رها کنند.
از بین وحید امیرى و مجید حسینى هم که 
در ترکیه بازى مى کنند، وضعیت حسینى 
قابل پیش بینى است. به نظر او فصل بعد 
را هم همین طــور در ترکیب «ترابوزان» 
حضور داشته باشد. در خصوص امیرى اما 
وضعیت مبهم است؛ چراکه او زیاد براى 
ترابوزان بازى نمى کند. در خصوص وحید 
حتى زمزمه هاى بازگشــت اش به ایران و 

پرسپولیس هم شنیده مى شود!
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استقلال و 2مشکلى که باید مدیران آن را جدى بگیرند

مصائب آبى رنگ
نگاهى به وضعیت بازیکنان استقلال براى فصل بعد نشان مى دهد، همه چیز نگران کننده است. آن ها هنوز 
براى فصل بعد نه تنها تکلیف بازیکنان خود را مشخص نکرده اند بلکه نمى دانند چه کسى روى نیمکت شان 
خواهد نشست! آنچه فصل بعد در استقلال قطعى به نظر مى رســد، تغییر و تحولات زیاد است. درست در 
شرایطى که باشگاه ها براى نقل و انتقالات استارت زده و با بازیکنان مشغول مذاکره هستند، استقلال بلاتکلیف 
اســت؛ چون نمى داند باید خودش بازیکن بگیرد یا منتظر بماند مربى بعدى مشخص شود. در حال حاضر 
بازیکنانى در استقلال هستند که قرارداد دارند ولى تکلیف شان مشخص نیست. فرشاد محمدى مهر، روح اله 
باقرى و داریوش شجاعیان  از جمله این بازیکنان هستند. آن ها با تیم قرارداد دارند؛ ولى اگر همین حالا سراغ 
هر کدام بروید، نمى دانند مى مانند یا مى روند؟ بعضى از آن ها مى گویند قرارداد دارند و ماندنى هستند و بعضى 
مى گویند فعلاً باشگاه تکلیف شان را روشن نکرده است! در این بین بازیکنانى هستند که قرارداد ندارند و آن ها 
هم بلاتکلیف هستند. خسروحیدرى، مهدى رحمتى، پژمان منتظرى و روزبه چشمى از جمله این بازیکنان 
هستند. باشگاه نمى داند آن ها را رد کند یا اجازه دهد مربى بعدى بیاید و روى نام شان خط قرمز بکشد. فتحى 
نمى خواهد جدایى بعضى از بازیکنان به گردن او بیفتد و مى خواهد همه را راضى نگه دارد. همین حالا حسینى 
شرط کرده اگر بماند باید فیکس باشد و از نظر بعضى ها او غیرمستقیم خواسته رحمتى نباشد. شاید اصلاً مربى 
بعدى بیاید و بگوید حسینى برود تا رحمتى بماند. از سویى باشگاه به بن بست رسیده است. با توجه به قوانینى 
که براى بازیکنان وضع شده، دیگر باشگاه نمى تواند به یک بازیکن بگوید او را نمى خواهد. تجربه مگویان و بعد 
جابر انصارى، این را به خوبى نشان داد. باشگاه استقلال در حال حاضر دو دردسر بزرگ دارد؛ نخست تمدید 
قرارداد بازیکنانى که آزاد هستند؛ مثل على کریمى، حسینى، چشمى، غفورى و تأمین پول بازیکنانى چون 
پاتوسى، ایسما و منشأ. دوم اینکه؛ شاید مربى جدید بعضى از بازیکنان فعلى را که قرارداد دارند، نخواهد. این 
مسائل، فتحى و تیم مدیریتى استقلال را گیج کرده است. از سویى یکى از مسئولان استقلال مى گوید آن ها 
اول به فکر تسویه حساب با بازیکنان هستند و سپس خرید بازیکنان جدید. در این بین استقلال بازیکنان جوان 

زیادى مثل سجاد آقایى، رضا کریمى، رضا آذرى، مهدى نوراللهى و... را دارد. 

گزینه اى با یک قهرمانى دسته سه مى آید که چه گلى سر استقلال و مجیدى بزند؛

«مورسیا» مربى بزرگ خارجى  براى استقلال است؟
یک مربى بزرگ و خوب خارجى. این ادعایى بود که استقلالى ها همزمان با گذر از «شفر» براى آینده تیم شان 

داشتند و حالا ناگهان گزینه پیش روى شان شده «خوزه مورسیا»!
یکى از مولفه هاى انتخاب مربى براى تیم هاى مختلف، بى تردید رزومه است. اینکه مربى در کارنامه اش چه فعالیتى 
داشته است. دو سال قبل آبى ها باید دست به انتخاب مى زدند. آن ها از میان «دالیچ» و شفر آلمانى، پیرمرد آلمانى 
را انتخاب کردند که تا آن زمان نتایج بهترى گرفته بود و قهرمانى در آسیا را در کارنامه اش داشت. ولى در سوى 
مقابل کسى نمى توانست دالیچ را متهم به خوب نبودن بکند؛ همان طور که تنها چندماه بعد او به یکى از گران ترین 
مربیان دنیا بدل شد چون هم تیم ملى کرواسى را به جام جهانى رساند و هم این تیم را به فینال جام جهانى برد. یعنى 
بیشترین بازى ملى را در پروسه جام جهانى انجام دادند و شگفتى ساز شدند. تنها کافى بود در روزى که توفیقى و 
واسطه ایرانى مقیم امارات که رفاقتى قدیمى با شفر داشت، در آن شب به خصوص جاى شفر روى دالیچ جمع بندى 
مى کردند، شایدسرنوشت جام جهانى عوض مى شد! حالا اما استقلال دنبال مربى است. آن ها ادعا دارند با بودجه اى 
یک میلیون و پانصدهزار دلارى، هم شفر را به خانه اش مى فرستند و مانع از شکایت و جرایم بعدى مى شوند و هم 
اینکه در توافق با یک مربى بزرگ خارجى، گزینه اى را کنار دست فرهاد مجیدى قرار مى دهند که فرهاد کار یاد 
بگیرد و استقلال سال بعد بتواند قهرمانى بیاورد بعد از هفت سال بى جامى در لیگ! در این شرایط یک باره نام مربى 
مورد نظر مى شود خوزه مورسیا؛ کسى که مربى الشحانیه قطر است. خبرى که ابتدا چند روزنامه نگار ایرانى منتشر 
مى کنند و سپس الکاس هم بازنشرش مى دهد. این یعنى صحبت هایى انجام گرفته است. اگرچه یکى از مسئولان 
مرتبط با این مسئله در گفت و گو با خبرآنلاین چنین مذاکره اى را با قدرت تکذیب مى کند و مى گوید: «اقلاً من 
یکى در جریانش نیستم و نمى دانم این اسم از کجا آمده است.»  او تقریباً هیچ وقت مربى تیمى در قواره و کلاس 
قهرمانى نبوده تا به پشتوانه اش بتوان امید داشت که این بار تیمى که جام مى خواهد را قهرمان مى کند. گره این 
روزهاى استقلال شاید این باشد که گروهى فکر کنند کسى به استقلال آورده شود تا فرهاد مجیدى فرصت عرضه 
بیشتر توانایى هایش را داشته باشد. اینکه در شرایط ویژه روى نیمکت تیم بنشیند. براى چنین هدفى اما اگر قرار 
بر انتخاب سرمربى باشد، یعنى باز هدر دادن چند صد هزار دلار! اصلاً چه احتیاجى به آوردن مربى خارجى است؟

درس هاى فوتبال جزیره براى ما

رقیب اگر رفیق نیست 
دشمن هم نیست

ایــن چنــد روز، 
شگفتى از سر و کله 
فوتبال باشــگاه ها 
مى رفــت،  بــالا 
گل  انگلیســى ها 
کاشــتند و همه را 
کردند.  غافلگیــر 

اصلاً اگــر فوتبــال در دنیاپرطرفدارترین و 
پرهیجان ترین رشته ورزشى نامیده مى شود، 
علتش همین شگفتى ها و خلق نتایجى است 
که در مخیله هیچ کس نمى گنجد. جالب تر 
واکنش هاى هموطنــان ایرانى و مطبوعات 
وطنى در فضاهاى مجــازى و حقیقى بود. 
ایرانى هاى عزیــز غوغا کردنــد. از تیترها و 
تحلیل ها بگیــر تا فحش ها و ناســزاها ولى 
خودمانیم مهم ترین نکته این است که پیام 
هیجان و شــگفتى فوتبال اروپا براى ما چه 
بود؟! آیا باید همین قدر ذوق زده باشــیم و 

داستان را سطحى برگزار کنیم؟
بارسلونا به رغم برترى ســه بر صفر در بازى 
رفت و برابر لیورپول در بازى برگشت چهار بر 
صفر مغلوب و حذف مى شود! تاتنهام با وجود 
شکست در بازى رفت و برابر آژاکس در بازى 
برگشت و در هلند سه بر دو پیروز مى شود و 
آژاکس را در خانه حــذف مى کند. در لیگ 
اروپا هم اتفاقاتى این چنینى رخ مى دهد، اما 
عکس العمل هواداران بارسلون یا آژاکس در 
مقابل این شکست هاى غیرمنتظره چه بود؟

همه دیدیم کــه در پایان ایــن چند بازى 
هواداران بارســلون و آژاکس به پا خواستند 
و ضمن تشویق تیم هاى خود براى تیم هاى 
پیروز دســت زدند و آن ها را تشویق کردند. 
همه دیدیم که آژاکسى ها در پایان بازى رو به 
حریف خود ایستادند و به همراه هوادارانشان 
براى آن ها کف زدند و پیــروزى را به آن ها 
تبریــک گفتنــد. در لیگ اروپا هم شــاهد 
اینگونه حرکات از ســوى تیم هــاى بازنده 
و هوادارانشــان بودیم تا به این درك و باور 
برسیم که لذت فوتبال به همین رخدادهایش 
است. بزرگى بازیکنان مغلوب و هوادارانشان 
به همیــن رفتارهاى زیبا و پسندیده شــان 
اســت تا بتوانیم آن ها را الگو قرار دهیم و با 
رفتارهاى این چنینى، بزرگى خود را به اثبات

 برسانیم.
بدون شــک فوتبال یا هر رشته دیگرى برد 
و باخت دارد، اما باید آســتانه تحمل ما در 
مقابل شکست ها آنچنان بالا باشد تا بتوانیم 
براى تیم پیروز دست بزنیم و به آن ها احترام 

بگذاریم.
بیاییم فقط براى لذت فوتبال به تماشاى آن 
بنشینیم و اجازه ندهیم هیچ حرکتى باعث 
شــود تا از کوره در برویــم و خدایى ناکرده 
غناى فرهنگى کشــور عزیزمان را زیر سوال 
نبریم. بیاییم به همه ثابت کنیم که از اتفاقات 
و هیجانــات فوتبال اروپا به بهترین شــکل 
ممکن درس گرفتیم و به این باور رســیدیم 
که فوتبــال ارزش بى احترامى، بى حرمتى و 
فحاشــى به حریف را ندار د چرا که اگر این 
رقیبان نباشند، فوتبال هم نخواهد بود! پس 
بیاییم همه از فوتبال لذت ببریم، چه وقتى 
که پیروز هســتیم یا زمانى کــه بازنده ایم. 
بیایید بهتر بیندیشــیم و بهتر فکر کنیم و از 
یاد نبریم که رقیب اگر رفیق نیست، دشمن

 هم نیست.

یادداشت ورزش
Sport

پاکدامن، از جام جهانى 
شمشیربازى اسپانیا حذف شد

ایرنا: شمشیرباز اسلحه ســابر ایران با شکست 
برابر نماینده کانادا از جام جهانى اســپانیا کنار 
رفت. دیدار على پاکدامن مقابل نماینده کانادا در 
جدول 64 نفره جام جهانى اسپانیا برگزار شد که 
طى آن على پاکدامن با نتیجه 15 بر 11 شکست 
خورد و حذف شد. در این مرحله محمد فتوحى 
حریف فرانسوى خود را با نتیجه 15 بر 12 برد و 
به جدول 32 نفره راه یافت. فتوحى در این مرحله 

با کیم از کره جنوبى دیدار مى کند.

اهداى یادبود از طرف 
وزیر ورزش به موزه ملى

مهر: مسعود سلطانى فر یکى از یادبودهاى خود 
از حضور در جام جهانى 2018 روسیه را تقدیم 
موزه ملى ورزش کرد. وزیر ورزش در حاشــیه 
مراســم اهداى یادبودهاى ورزشکاران به موزه 
ملى ورزش، یکى از یادگارى هاى خود از سفر به 
روسیه و حضور در جام جهانى را تقدیم موزه کرد. 
به گفته سلطانى فر، این یادگارى پیش از دیدار 
تیم هاى ملى ایران و مراکش از سوى مسئولان 

فیفا در اختیار او قرار گرفته است.

براى هر مسابقه یک طرح
 از ایران روى لباسم دارم

فارس: قهرمان پرتاب دیســک آسیا مى گوید 
تا المپیک 2020 براى هر مســابقه یک طرح از 
کشورم ایران روى لباسم خواهم داشت. احسان 
حدادى در مورد شرایطش اظهار داشت: شرایط 
خوبى دارم. دو ماه در اردو بودم و تمرینات خیلى 
خوبى را پشت سر گذاشتیم، اما هنوز به آمادگى 
صد درصد نرسیده ام. مسابقات جهانى در مهرماه 
برگزار مى شود و امیدوارم تا آن زمان به آمادگى 

نهایى برسم. 

وزارت ورزش 10 میلیارد تومان 
به فدراسیون ها واریز مى کند

معاون مالى و توسعه منابع انسانى وزارت ورزش 
از واریز 10 میلیارد تومان به حساب فدراسیون ها 
خبر داد. با توجه بــه اینکه بودجه وزارت ورزش 
و کمیته ملى المپیک در مجلس تصویب شــد، 
اما هنوز هیچ بودجه اى به فدراســیون ها واریز 
نشده است. قرار است وزارت ورزش و جوانان 10 
میلیارد تومان به حساب فدراسیون ها واریز کند. 
ژاله فرامرزیان معاون مالى و توسعه منابع انسانى 
وزارت ورزش در گفت وگو بــا فارس از واریز 10 

میلیارد تومان به حساب فدراسیون ها خبر داد. 

واکنش حامد حدادى
 به خبر بازگشتش به تیم ملى

تسنیم: حامد حدادى، عضو تیم ملى بسکتبال 
در مورد اینکه رئیس کمیته ملى المپیک اعلام 
کرده حدادى به تیم ملى بازمى گردد و مشکلى 
ندارد، اظهار داشت: صحبت هایى براى بازگشت 
به تیم ملى مطرح شد، اما تصمیمى گرفته نشده 
و فعلاً خبرى نیست. در مجموع مشکلى نبوده و 
نیست و باید دید جلسه بعدى چه مى شود. وى در 
پاسخ به این سوال که آیا فدراسیون با شما براى 
بازگشت صحبت کرده یا خیر،  گفت: طباطبایى 
رئیس فدراسیون را دیدم و صحبت هایى کردیم 
و قرار شد در یک فرصت جلسه بگذاریم. حدادى 
در مورد اینکه آیا شــرط بازگشت شما حضور 
ارسلان کاظمى است یا خیر؟ تاکید کرد: براى 
فدراسیون شرطى نگذاشــتم. یکسرى اتفاقات 
رخ داد و ارســلان جلو افتاد و در نهایت بیرون 
ماند، اما مسئله بازگشت او به تیم ملى با تصمیم 
فدراسیون است. او بازیکن خوبى است و مطمئناً 

مى تواند با حضورش به تیم ملى کمک کند.
 

نقاط ضعف و قوت تیم ملى 
فوتسال بانوان مشخص شد

ایسنا: مدیر فنى تیم ملى فوتسال بانوان گفت: 
تورنمنت چهارجانبه روسیه نشان داد بازیکنان 
ایران در چه سطحى از فوتسال جهان هستند. 
على رعدى، مدیر فنى تیم ملى فوتســال بانوان 
گفت: فاصله ما با اروپایى ها بســیار زیاد است. 
بازى هاى سختى بود. تیم هاى اروپایى از لحاظ 
تکنیکى و جسمانى از ما بسیار قوى تر هستند. 
ما باید تمرینات خود را با جدیت بیشتر پیگیرى 
کنیم.  وى در ادامه بیان کــرد: با حضور در این 
تورنمنت متوجه شــدیم که در چه سطحى از 
فوتسال بانوان در دنیا هســتیم. اگر برنامه هاى 
خود را به خوبى اجرا کنیم. اردوها و مســابقات 
آماده سازى داشته باشیم همان طور که قبلاً هم 
اعلام کرده بودم هم در آســیا مى توانیم موفق 
باشیم و هم اینکه در جهان پله هاى ترقى را گام 
به گام طى کنیم. وى در پایان درباره دیدار برابر 
اسپانیا گفت: مقابل اسپانیا خیلى خوب بودیم. 
این تیم در 18 دقیقه اول هیچ موقعیتى نداشت 
و دو موقعیت خوب را از دست دادیم. اما به دلیل 
خســتگى بیش از حد بازیکنان، مســیر بازى 
تغییر کرد. شرایط بازى پایاپاى بود، اما اسپانیا 
از اشتباهات بازیکنان ما به بهترین نحو استفاده 
کرد و به گل رسیدند. بازدهى این مسابقات براى 

ما بسیار مفید بود. 

منهاى فوتبال
معاون ظریف هم در آرزوى قهرمانى پرسپولیس!روایت اسماعیل حلالى از پیشنهاد 7 میلیونى حجارى

هافبک سابق قرمزها پیش از اینکه به پرسپولیس ملحق شود، با پیشنهاد باشگاه استقلال مواجه 
شد. او حتى پیشنهاد مالى خوبى از این باشگاه داشت. اسماعیل حلالى، نزدیک به هفت سال در 
پرسپولیس حضور داشت و در این تیم توپ زد. او مى گوید؛ قبل از اینکه به جمع قرمزها بپیوندد 
با پیشنهادى از سوى باشگاه استقلال و مرحوم حجازى روبه رو شد. مربى امیدهاى پرسپولیس 
در این باره گفت که ناصر حجازى، با او صحبت کرد و گفت باشــگاه استقلال حاضر است حتى 
هفت میلیون تومان به او ســالیانه بدهد؛ ولى در نهایت تصمیم گرفت به تیم محبوبش یعنى 
پرسپولیس ملحق شود. حلالى تاکید کرد نخستین قراردادش با قرمزها 2.5 میلیون تومان بود.

معاون سیاسى وزیر خارجه ایران، از پرسپولیسى هاى دوآتیشه است. سیدعباس عراقچى آرزو 
دارد که قرمزها قهرمان لیگ برتر شوند. چهره هاى سیاسى کشور هم به شدت پیگیر فوتبال 
هستند. به تازگى عراقچى در برنامه «سلام صبح بخیر» شبکه سوم به صورت تلفنى درباره 
پاره اى از اتفاقات اخیر صحبت کرد؛ ولى در پایان حرف هاى او ورزشى تمام شد. عراقچى 
گفت، امیدوار است پرسپولیس قهرمان لیگ برتر شود. او ادامه داد: «از قدیم طرفدار تیم 
محبوب ایران بوده ام.» او هرگز طرفدارى از سرخ پوش هاى پایتخت را کتمان نکرده و تاکید 

دارد که پرسپولیسى است.

علیرضــا بیرانوند، با انتشــار 
عکسى در استورى اینستاگرام 
خــود، قهرمانــى تیمش را 
قطعى دانســت. او عکسى از 
قهرمانــى فصل گذشــته در 
سوپرجام منتشــر کرد که در 
آن جشــن، درحال بالا بردن 
جام است و در ذیل این عکس 
بدون هیچ توضیحى از هشتگ 
«ما قهرمانیم» استفاده کرد. 
در قســمت بالاى عکس نیز، 
سه کاپ قهرمانى قرار داد که 
نشان از سومین قهرمانى پیاپى 

پرسپولیس دارد.

صبــح جمعه بــود که 
على کفاشیان در برنامه 
ورزش و مردم حاضر شد و 
صحبت هایى درخصوص 
دوران حضــور کارلوس 
کــى روش و اقدامــات 
فدراســیون فوتبــال و 
وزارت ورزش انجام داد. 
حــالا مازیــار ناظمى، 
مســئول روابط عمومى 
وزارت ورزش و جوانان با 
انتشار توئیت زیر نسبت 
به صحبت هاى کفاشیان 

واکنش نشان داده است.

کسب مقام قهرمانى و نایب قهرمانى توسط تنیسورهاى اصفهانى؛ دانیال مشتاقى فر 
و امیر مهدى فرخ پور توانستند مقام هاى قهرمانى و نایب قهرمانى زیر 10 و 12 سال 

تورنمنت قهرمانى کشور را به دست آورند.

هافبک سابق قرمزها پیش از اینکه به پرسپولیس ملحق شود، با پیشنهاد باشگاه استقلال مواجه 
شد. او حتى پیشنهاد مالى خوبى از این باشگاه داشت. اسماعیل حلالى، نزدیک به هفت سال در 
پرسپولیس حضور داشت و در این تیم توپ زد. او مى گوید؛ قبل از اینکه به جمع قرمزها بپیوندد 
با پیشنهادى از سوى باشگاه استقلال و مرحوم حجازى روبه رو شد. مربى امیدهاى پرسپولیس 
در این باره گفت که ناصر حجازى، با او صحبت کرد و گفت باشــگاه استقلال حاضر است حتى 
هفت میلیون تومان به او ســالیانه بدهد؛ ولى در نهایت تصمیم گرفت به تیم محبوبش یعنى 

معاون ظریف هم در آرزوى قهرمانى پرسپولیس!
معاون سیاسى وزیر خارجه ایران، از پرسپولیسى هاى دوآتیشه است. سیدعباس عراقچى آرزو 
دارد که قرمزها قهرمان لیگ برتر شوند. چهره هاى سیاسى کشور هم به شدت پیگیر فوتبال 
هستند. به تازگى عراقچى در برنامه «سلام صبح بخیر» شبکه سوم به صورت تلفنى درباره 
پاره اى از اتفاقات اخیر صحبت کرد؛ ولى در پایان حرف هاى او ورزشى تمام شد. عراقچى 
گفت، امیدوار است پرسپولیس قهرمان لیگ برتر شود. او ادامه داد: «از قدیم طرفدار تیم 
محبوب ایران بوده ام.» او هرگز طرفدارى از سرخ پوش هاى پایتخت را کتمان نکرده و تاکید 

وزیــر ورزش و جوانــان، آخرین موقعیــت دو تیم 
پرســپولیس و اســتقلال براى واگذارى به بخش 

خصوصى را تشریح کرد. 
در حاشیه مراســم اهداى کاپ و یادبود ورزشکاران 
به موزه ملى ورزش که در محل کمیته ملى المپیک 
برگزار شد، مســعود ســلطانى فر در مورد آخرین 
وضعیت پرسپولیس و اســتقلال براى واگذارى به 

بخش خصوصى توضیحاتى ارائه داد.

وى گفت: دولــت و وزارت ورزش و جوانان مصمم 
هستند هر چه سریع تر واگذارى دو تیم پرسپولیس و 
استقلال با همکارى سازمان بورس، دیوان محاسبات 
و سازمان خصوصى سازى انجام شــود و ما در حال 
پیگیرى این مهم هســتیم؛ ضمن اینکــه کارگروه 
ویژه اى تشکیل شده و تلاش مى کنیم تا پایان سال 
98 پرسپولیس و استقلال به بخش خصوصى واگذار 

شوند.

سلطانى فر تأکید کرد: دو تیم پرسپولیس و استقلال 
مى توانند با فعال کردن بخش هــاى مختلف خود، 
به خصوص بخش حقوقى، موجب رشد فوتبال ایران 
شده و بیشــتر از همیشــه در لیگ قهرمانان آسیا 

بدرخشند.
وزیر ورزش و جوانان، با اشاره به سهمیه هاى کسب 
شده براى ورزش ایران و حضور در بازى هاى المپیک 
توکیو گفت: از یک و نیم ســال پیش ســتاد ویژه 

بازى هاى المپیک را تشکیل دادیم، تمام مسابقاتى 
که میدانى براى کسب ســهمیه به حساب مى آید، 
رصد و مقدمات لازم را فراهم کرده ایم تا ورزشکاران 

ما با حضور در آن، کسب سهمیه کنند.
وى درمــورد انتخابــات کشــتى و وزنه بــردارى 
خاطرنشــان کرد: ثبت نام این دو فدراسیون انجام 
شــده، پیگیرى هاى لازم انجام خواهد شد تا هر چه 

زودتر انتخابات شان صورت گیرد.

وزیر ورزش آخرین شرایط پرسپولیس و استقلال را براى واگذارى تشریح کرد؛

سازمان بورس، دیوان محاسبات و سازمان خصوصى سازى بجنبید!

آخرین خبرها درباره ستاره هاى مطرح تیم ملى که در ایران نیستند؛

على عابدى / مربى لژیونر ایرانى در ایتالیالژیونرهاى خیلى دور؛ خیلى نزدیک
aliabedi1362@gmail.com




